
 

Grönslätts Intresseförening, Hällevik 

 
Protokoll fört vid årsmöte. Plats: Hembygdsgården, Hällevik 2011-07-23 kl 1400 

 

Närvarande representanter för följande tomter: 

7002, 7014, 7018, 7019, 7023, 7031, 7034, 7035, 7037, 7038,7039, 7040 (fullmakt), 7044, 

7050, 7051,7052, 7054, 7057, 7059, 7063, 7064, 7065, 7066, 7067, 7070, 7071, 7079, 

7082,7084,7089, 7091, 7095, 7096, 7097, 7099, 7103, 7104, 7106, 7110, 7114, 7121, 7122, 

7124, 7125, 7126, 7131/32, 7135, 7137, 7144 (fullmakt), 7146, 7147, 7149, 7150, 7151, 

7152, 7159/60 (fullmakt). 

 

§ 1 Ordföranden Clary Bergqvist hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2011 och 

förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Till mötesordförande valdes Karin Sällström, tomt 7044. 

 

§ 3 Ett tillägg till utsänd dagordning: § 23 Information om nya bestämmelser för sophantering 

2012. 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 4 Röstlängden justerades enligt upprop.  

 

§ 5 Kallelse till årsmötet befanns stadgeenligt utlyst genom utskick med brev, utskick med e-

post, anslag på föreningens anslagstavla samt föreningens hemsida. 

 

§ 6 Till justeringsmän jämte valkontrollanter och rösträknare valdes Inger Falck, tomt 7051 

samt Per-Erik Persson, tomt 7091. 

 

§ 7 Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2010-07-01—2011-06-30 lästes upp 

av ordförande Clary Bergqvist.  

Föreningens ekonomiska redogörelse verksamhetsåret 2010-2011 redovisades av kassör Per 

Wikström, tomt 7065. Vidare redovisade föreningens balansräkning per 2011-06-30.  

Årsmötet godkände förvaltningsberättelsen samt den ekonomiska redogörelsen för 

verksamhetsåret 2010-2011. 

 

§ 8 Revisor Ronny Anderberg läste upp revisionsberättelsen och meddelade, att det inte fanns 

anledning till anmärkning mot förvaltningen och föreningens verksamhet. Revisorerna 

föreslog årsmötet att bevilja avgående styrelse ansvarsfrihet för den tid som revisionen 

omfattar. 

  

§ 9 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2010-2011. 

 

§ 10  Årsmötet fastslog att styrelseledamöter skall befrias från medlemsavgift i enlighet med 

förra verksamhetsåret, vilket innebär 100:- i arvode och resterande belopp som ospecificerade 

utlägg upp till medlemsavgiften. Festkommittén erhåller ett belopp motsvarande medlems-

avgiften att fördelas inom kommittén. Revisorer och suppleanter erhåller inget arvode. 

 



§ 11 Ordförande Clary Bergqvist presenterade föreningens verksamhetsplan för 2011-07-01—

2012-06-30. Årsmötet fastställde verksamhetsplanen. 

 

§ 12 Britt Fransson, som ingår i arbetsgruppen för bevakning av detaljplanen Stiby 28:1, 

redogjorde för arbetsgruppens arbete under verksamhetsåret. Övriga deltagare i arbetsgruppen 

är Ulla-Britt Barkman och Lars Norgren. 

Kommunen har genomfört två informationsmöten under januari och april 2011. Föreningen 

har insänt yttrande över planprogram för Stiby 28:1. 

Under maj månad 2011 uppdrog föreningen till Ekoll AB att genomföra en inventering av 

större vattensalamander och insekter på sydöstra området inom Stiby 28:1.Ekoll AB Rapport 

finns att läsa på Grönslätts hemsida. Rapporten har sänts till Sölvesborgs kommun, 

Länsstyrelsen i Blekinge samt Skogsstyrelsen. Föreningen har uppdragit åt Ekoll AB att 

genomföra en håvning av larver i början av augusti månad 2011. 

Arbetsgruppen har inbjudit den politiska ledningen samt övriga företrädare för de politiska 

partierna m fl inom Sölvesborgs kommun för ett samtal och besök i sydöstra området Stiby 

28:1 i mitten av augusti 2011.  

Angående en enhetlig byggnadsplan för hela Grönslättsområdet föreslår arbetsgruppen 

styrelsen att sända in en skrivelse till Sölvesborgs kommun med en förfrågan om att separera 

frågan från planområdet Stiby 28:1. 

Tidsplanen för införande av kommunalt avlopp är f n satt till år2016. 

 

§ 13 Kassör Per Wikström gick igenom förslag till budget för 2011-2012.  Förslag till budget 

är baserad på en medlemsavgift på 2 650:-kr samt en extra avgift på 350:-. 

Budgeten innefattar löpande utgifter på 422.675:- samt enstaka utgifter på 55.300:- (förbättra 

områdets badstrand).  

Efter diskussion av den extra avgiften på 350:-/medlem (55.300:- samt votering beslöt 

årsmötet att bordlägga frågan till nästa årsmöte.  

Årsmötet godkände budgetförslaget för löpande utgifter samt en medlemsavgift på 2 650:- kr. 

 

§ 14 Till styrelseordförande och föreningens ordförande på ett år omvaldes Clary Bergqvist, 

tomt 7063. 

 

§ 15 Till vice ordförande på ett år omvaldes Lars-Erik Johansson, tomt 7114. 

 

§ 16 Till kassör på två år nyvaldes Åsa Gustafsson, tomt 7054. 

 

§ 17 Till styrelsesuppleant på ett år omvaldes Dennis Ohlsson, tomt 7020 och nyvaldes Fred 

Lindfors, tomt 7122. 

 

§ 18 Till valberedningskommitté nyvaldes Per-Erik Persson, tomt 7091 som ordförande. Som 

ledamöter nyvaldes Inger Ericsson, tomt 7095 och Ing-Marie Hultberg, tomt 7039 samt som 

suppleant nyvaldes Bo Hansson, tomt 7151. Samtliga valdes på ett år. 

 

§ 19 Till revisorer på ett år omvaldes John-Arne Persson, tomt 7159 och Ronny Anderberg, 

tomt 7050. Som revisorssuppleant på ett år nyvaldes Per Wikström, tomt 7065. 

 

§ 20 Till festkommitté på ett år omvaldes Maj-Lis Widell, tomt 7121 och nyval av Marianne 

Selander, tomt 7144. 

  



§ 21 Till kommitté för revision av stadgar valdes Clary Bergqvist, tomt 7063, Ronny 

Anderberg, tomt 7050, Fred Lindfors, tomt 7122, Per Wikström, tomt 7065 samt Lars-Erik 

Johansson, tomt 7114. Ronny Anderberg är sammankallande av kommittén. 

 

§ 22 Till representant i Stiby (Kalvhags)-vägens vägförening på ett år omvaldes Britt 

Fransson, tomt 7019 och Marianne Selander, tomt 7144. 

  

§ 23 Två stycken motioner har inkommit till årsmötet. 

1. Motion att” låna” får som betar på allmänningen söder om badviken, inlämnat av Lars 

Malkolmsson, tomt 7026. 

Styrelsen har undersökt kostnader m m för stängsel och stolpar vilket kommer att uppgå  

till ca 12.000:- kr samt eventuellt tillkommande arbetskostnader. Efter diskussion avslår 

årsmötet motionen. 

1. Motion att få en basstation för mobil telefoni och mobilt bredband placerad på Grönslätt, 

inlämnat av Per Wikström, tomt 7065. 

Årsmötet bifaller motionen och gav styrelsen i uppgift att driva ärendet vidare. 

 

§ 24 Clary Bergqvist informerade om ett informationsmöte med Västblekingemiljö AB 

med anledning av nya bestämmelser för sophanteringen som börjar vecka 18-19 år 2012. Ett 

avtal kommer att sändas ut till samtliga fastighetsägare våren 2012. Fastighetsägaren skall 

bestämma sig för val av kärl maxi- minimiljö, egen kompost alternativ osorterat enligt 

fastställd taxa. 

  

§ 25 Följande övriga frågor togs upp 

 Önskemål om en ”skvallerspegel”vid infarten från Stibyvägen samt vid korsningen 

Midgårdsvägen. Britt Fransson fick i uppgift att ta upp frågan med Stiby Vägförening 

angående en spegel på Stibyvägen. Spegel efter infarten på Midgårdsv avslogs. 

 Inger Ericsson (badvikens vänner) vädjade om hjälp med rensning av badstranden. 

Svårt att få folk att ställa upp. Årsmötet föreslog att tiden för rensning m m ändras till 

lördagar kl 10.00. 
 

§26 Mötesordförande avtackade avgående kassör samt mötesdeltagarna för visat intresse och 

förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

  

 
 
 


